

4D3N Krabi + 4 Island Tour



✿ 4 ISLAND TOUR BY LONG TAIL BOAT

DAY 1 KUALA LUMPUR → KRABI

- Gather at the airport and take flight to Krabi. Arrival and transfer back to hotel check in.
- 在机场集合，前往旅途的目的地 – 甲米

DAY 2 KRABI – 4 ISLAND

[B/L]

- **[Phra Nang Beach]** is the southern strip of sand in Railay Bay. With 450 metres in length, and reachable in a mere 20-minute long-tail boat trip directly from Ao Nang, or by foot from Railay East (about 10-minute walk) if you are already on the peninsula, it is more popular and busier than Railay West during high season (Nov- April).
- **[帕南海滩]** 位于安达曼海岸莱利岛的南端，是泰国十大最美的海滩之一。它四面环绕着石灰岩的悬崖，拥有翡翠般清澈的海水和美丽的白色沙滩，沙滩的沙子十分绵密，如同面粉一般。这里著名的除了女神洞之外还有海边倒挂的岩石，是一处攀岩的好地方。这里需乘船前往，岛上人很多，很是热闹。
- **[Tub Island]** is the southern strip of sand in Railay Bay. With 450 metres in length, and reachable in a mere 20-minute long-tail boat trip directly from Ao Nang, or by foot from Railay East (about 10-minute walk) if you are already on the peninsula, it is more popular and busier than Railay West during high season (Nov- April).
- **[托普岛]** 也称管子岛，这里海水的颜色有 3 个层次，由深变浅，又由浅变深。塔岛由塔岛和莫岛两个岛组成，每到月中退潮的时候，两个岛之间会露出一条沙滩路，到达对面的莫岛。这就是被泰国国家旅游局评为的-安达曼海上之泰奇观。这特殊景象不仅吸引大批观光客前来，也是电影“割喉岛”中，女主角骑马破浪而出的景象。
- **[Chicken Island]** is also called Koh Hua Khawan or Koh Poda Nok. It is a small island belonging to the Poda group of islands located about eight kilometres from Ao Nang in the province of Krabi.
- **[鸡岛]** 岛周围的海水温暖而又清澈，鱼很多，还可以看到海沟，很适合浮潜。鸡岛是奥南附近海域中面积巨大的一个小岛，大自然的鬼斧神工，将这座岛屿，打造成一座鸡的形状。
- **[Stop Poda Island]** Stunning jewel of the Andaman Sea with both lowland, picturesque bamboo plantation and majestic, rocky cliffs, bordered by long, beautiful beach. Lunch at the beach and break.
- **[波达岛]** 岛上有优美的白沙滩，深的湛蓝海水和浅水珊瑚礁，小岛的形状像斧头或鸡头。这里可以上岸，海滩的尽头，偶尔会有岛上的猴子光顾，当地人常拿食物给他们喂
- **Exclude : 400 Bahts Adult / 200 Bahts Child Islands Entrance fee, Guest need to pay when enter island, pls ask for Receipt / Ticket**

DAY 3 KRABI

[B]

- Free and easy
- 自由活动

DAY 4 KRABI – KUALA LUMPUR

[B]

- Transfer to Airport and back to our Home Sweet Home.
- 送往机场乘搭飞机回到温暖的家。

CITY	HOTEL NAME
KRABI	AONANG MOUNTAIN VIEW HOTEL x 3 NIGHT
	UPGRADE TO THE SMALL HOTEL ADDITIONAL RM100/pax

DEPARTURE DATE	FLIGHT	DESTINATION	FLIGHT TIME
		KUL - KBV	
DEPARTURE DATE	FLIGHT	DESTINATION	FLIGHT TIME
		KBV - KUL	

TOUR FARE	CHILD WITH BED	CHILD NO BED	SINGLE SUPP

团费包含 INCLUDED :

往返吉隆坡-甲米-吉隆坡机票+机场税（随时调整），20 公斤托运行李（不限件数），行程中列明的住宿，膳食，门票，用车以及司机和导游服务小费

RETURN FLIGHT TICKET KUL/KBV + AIRPORT TAX (SUBJECT TO CHANGE), 20KG CHECK IN BAGGAGE, ACCOMMODATION AS ITINERARY, ENTRANCE TICKET, TRANSPORT AND TIPPING FOR TOUR GUIDE AND DRIVER.

团费不含 EXCLUDED:

旅游保险，个人消费，其他不列明项目。

TRAVEL INSURANCE, OPTIONAL TOUR, ALL PERSONAL INCIDENTALS SUCH AS ROOM SERVICE, LAUNDRY, TELEPHONE.

